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ROMÂNIA 

JUDEȚUL  IAȘI 

MUNICIPIUL  PAȘCANI 

CONSILIUL  LOCAL 

 

P R O C E S       V E R B A L 

Încheiat, astăzi 8 decembrie 2023, în şedinţa  extraordinară  

a Consiliului  Local  al Municipiului Paşcani 

 

Ora  09:09 

Consiliul Local a fost convocat în ședință extraordinară la data 8 decembrie 2023, ora 09:00, 

prin Dispoziția Primarului nr. 2126/07.12. 2023. Consilierii au fost anunțați telefonic și convocați prin 

poștă electronică. 

Ședința extraordinară începe la ora 09:09, aceasta se desfășoară în sala de ședințe a 

Municipiului Pașcani și online prin intermediul aplicației TEAMS.  

Sedința extraordinară din 8 decembrie 2023 este înregistrată audio - video. 

Doamna Irina Jitaru, secretar general al Municipiului, deschide lucrările ședinței extraordinare 

din 8 decembrie 2023, constatând că este legal constituită, din 19 consilieri în funcție, fiind prezenți 

16.  

Participă on-line la ședință, prin intermediul aplicației electronice TEAMS, următorii consilieri 

locali: Constantinescu Petronica, Grigoriu Mihai-Gabriel, Nemțanu Alexandru, Pleșcan Monica 

Vasilica.  

Participă la ședința ordinară a Consiliului Local al Municipiului Pașcani: Printilie Marius Nicolae 

– Primarul Municipiului Pașcani, Cristian Rățoi – Viceprimarul Municipiului Pașcani, Irina Jitaru – 

Secretar general al Municipiului, funcționari publici din cadrul Primăriei Municipiului Pașcani, presa 

locală. 

Ședința extraordinară convocată de îndată din data de 08.12.2023 se desfășoară în sala de 

ședințe a Primăriei Pașcani. 

Doamna Irina Jitaru, secretar general al Municipiului Pașcani, dă cuvântul președintelui de 

ședință, domnul Pintilie Ciprian. 

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă citire Dispoziției Primarului nr. 

2126/07.12.2023 cu proiectul ordinii de zi. Precizează că aceasta a fost comunicată către toți 

consilierii. Precizează că va supune la vot ordinea de zi. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0   
 

  

Nr. Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI X   

5. GRIGORIU MIHAI- GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. PERȚU LILIANA X   
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9. PINTILIE CIPRIAN X   

10. PLEȘCAN MONICA VASILICA X   

11. PRODAN MIHAI-IONUȚ X   

12. RĂȚOI CRISTIAN X   

13. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   

14. URSU DUMITRU-LEONARD X   

15. URSU DUMITRU - LEONARD X   

16. VÎRLAN MIHAI X   

Ordinea de zi a fost aprobată. 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi: 

 

1. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea implementării etapei a II - a a proiectului 

„REVITALIZAREA MUNICIPIULUI PASCANI PRIN MODERNIZAREA INFRASTRUCTURII 

EDUCATIONALE SI A INFRASTRUCTURII PUBLICE URBANE ADIACENTE”cod SMIS 125783 

în”, în cadrul Programului Regional Nord-Est 2021-2027,  în scopul finalizării integrale, precum 

și susținerea cheltuielilor necesare în acest sens 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia juridică – aviz favorabil 

Comisia urbanism - aviz favorabil 

 

Domnul Conache Cătălin-Eduard, consilier local propune un amendament pentru 

completarea articolul 1 din cadrul prezentului Proiect de Hotărâre. În acest sens, domnul consilier 

local, precizează că se introduce, în conținutul articolului menționat,  după sintagma „ […] în cadrul 

Programului Regional Nord-Est 2021-2027...”, următorul text „ […] prioritatea P6  a Nord-Est regiune 

educată, obiectiv specific, îmbunătățirea accesului legal la servicii de calitate și  incluziune în 

educație, formare și învățare pe tot parcusul vieții prin dezvoltarea infrastructurii accesibile, inclusiv 

prin promovarea rezilienței pentru educația și formarea la distanță și online, apel destinat municipiilor 

reședință de județ, municipiilor PR Nord-Est/ 2023/6RS04.2/1 învățământ  MRJ+M, în scopul 

finalizării integrale, precum și susținerea cheltuielilor necesare în acest sens.  

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, supune la vot amendamentul. Cine este 

pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0  

 

  

Nr. Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI X   

5. GRIGORIU MIHAI- GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. PERȚU LILIANA X   
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9. PINTILIE CIPRIAN X   

10. PLEȘCAN MONICA VASILICA X   

11. PRODAN MIHAI-IONUȚ X   

12. RĂȚOI CRISTIAN X   

13. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   

14. URSU DUMITRU-LEONARD X   

15. URSU DUMITRU - LEONARD X   

16. VÎRLAN MIHAI X   

 

Amendamentul a fost aprobat. 

 

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul, domului Pintilie Marius-Nicolae, 

Primarului Municipiului Pașcani. Acesta precizează că le mulțumește consilierilor locali pentru 

prezentarea de îndată la ședința extraordinară, chiar dacă au  mai avut loc  două ședințe anterioare, 

iar programul membrilor Consiliului Local este unul încărcat. Totodată, Primarul Municipiului Pașcani 

reliefează că subiectul, care privește etapizarea proiectelor, ar fi trebuit discutat, cu cei de la ADR 

Nord-Est, cu cel puțin șase luni în urmă.  Acesta specifică faptul că decizia Guvernului și a celor de la 

ADR Nord- Est cu privire la găsirea soluției potrivite pentru ca implementarea proiectelor, care nu se 

pot finaliza până la sfârșitul anului 2023, să fie  continuată și finanțată cu bani europeni, a apărut ca 

urmare a solicitărilor făcute de unitățile administrativ-teritoriale naționale, inclusiv de către Primăria 

Municipiului Pașcani. Pe lângă aceste aspecte, dumnealui precizează că motivele care stau la baza 

întârzierii finalizări proiectelor în unitatatea administrativ-teritorială din Municipiul Pașcani sunt 

diverse, dar de cele mai multe ori acestea le sunt imputabile proiectanților și constructorilor. Acesta 

opiniază că Primăria Municipiului Pașcani  și-a îndeplinit obligațiile, deoarece aceasta nu are întârzieri 

la plată, s-au organizat, în scopul dezbaterii ficărui proiect, ședințe de progres lunare și s-au efectuat, 

în vederea observării modalității de realizare a lucrărilor,  vizite pe șantiere. Totodată, dumnealui 

subliniază faptul că s-a oferit spijin în vederea finalizării proiectelor, dar fără existența unei echipe 

bune la partea de proiectare și execuție reușita este îngreunată. Domnul Primar al Municipiului 

Pașcani menționează că pe lângă situațiile în care proiectele se află în întârziere, se pot exemplifica 

și situații în care aceste lucrări sunt aproape finalizate, fapt care scoate în evidență rolul unui 

proiectant și executant bun, cu ajutorul cărora reabilitarea Grădiniței din centrul orașului este aproape 

gata. În același timp, dumnealui precizează că își dorește să nu mai există probleme care să 

îngreuneze finalizarea lucrărilor în timp util. Acesta menționează că din discuția ședințelor ADR Nord-

Est a înțeles că nu va mai fi o presiune în vederea finalizări lucrărilor la sfârșitul anului 2024, 

deoarece etapizarea înseamnă acordarea unui termen mai îndelungat, prelungit pe mai mulți ani de 

zile. Totodată, Primarul Municipiului Pașcani, își exprimă bucuria cu privire la decizia de nerenunțare 

la proiectul care privește Ambulatoriul Spitalului Municipal de Urgență din Pașcani, chiar dacă în urma 

multiplelor licitații, nimeni nu le mai oferea șanse de reușită, iar cei de la ADR menționaseră că 

proiectele realizate într-un procent mai mic de 5% se anulează, fapt evitat de unitate administrativ-

teritorială prin realizarea acestui procent chiar cu câteva zile mai devreme de la această mențiune, 

atfel toate proiectele vor merge mai departe. Acesta își exprimă dorința să existe rezolvare și pe 

partea de proiectare, iar executanții să aibă capacitatea de a înainta cu lucrărle.  

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei Nedelcu Gabriela, 

consilier local. Aceasta precizează că este necesară o mai bună organizare a activităților 

compartimentelor din cadrul unității administrativ-teritoriale, astfel încât accesul la informații să fie 

oferit în timp util. Dumneaei își exprimă nemulțumirea cu privire la modul de convocare a ședințelor 

extraordinare, deoarece convocarea pentru prezenta ședință a fost comunicată pe data de 
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07.12.2023, la ora 17:45, iar complexitatea și importanța proiectelor de pe ordinea de zi impun 

respectarea unui termen rezonabil, care să le ofere măcar o zi liberă pentru a studia cu atenție 

documentația, pentru a se putea face o radiografie asupra poiectelor. Dumneai precizează că există 

posibilitatea ca unii dintre consilieri locali să nu citească e-mail-ul în timp util. Pe lângă aceste 

aspecte, doamna consilier local opiniază că întreaga comunitate locală are mare noroc, deoarece s-a 

găsit la nivel guvernamental soluția etapizării cu fonduri europene a proiectelor neimplementae, 

nefinalizate până în decembrie 2023, iar dacă nu se găsea această soluție, toate cheltuielile ar fi 

trebuit suportate de municipalitate. Totodată, doamna consilier local specifică faptul că se poate 

generalizara existenței proiectelor nefinalizate la nivel național, dar în același timp trebuie menționat 

și faptul că, tot la nivel național, există multe proiecte finalizate, care au fost începute în același timp 

cu  cele din Municipiul Pașcani. Doamna consilier precizează că Primarul Municipiului Pașcani a găsit 

7 proiecte care se aflau deja în stadiul de implementare, că acesta a finalizat doar doua proiecte pe 

POCA care vizează digitalizarea serviciilor din cadrul Primăriei Municipiului Pașcani, întocmirea 

documentațiilor specifice, cum sunt politicile, planul de mobilitate, strategia de dezvoltare și a finalizat 

proiectul care privea Școala Gimnazială „Iordache Cantacuzino”. Aceasta reliefează că există o 

radiografie a eficienței administrației actuale de a implementa finduri europene, conform căreia la 

creșă și grădiniță stadiul  de implementare este de 50%, la spital stadiul de implementare este de 

50%, la proiectul de pe Axa 13 stadiul de implementare este de 79%, la Palatul Iordache Cantacuzino 

stadiul de implementare este de 55%. Doamna consilier local, precizează că proiectul care vizează 

Palatul Iordache Cantacuzino a fost preluat, de către admistrația locală actuală,  din stadiul semnării 

contractului de execuție, deoarece toate licitațiile erau întocmite, toate proiectările întocmite, trecuse 

și de faza de contestație. Aceasta specifică faptul că lucrările pentru proiectul menționat anterior au 

început în anul 2021, cu termen de realizare 24 de luni, dar din păcate acest monument istoric a stat 

fără acoperiș timp de doi ani, iar în prezent nu este fianalizat, fapt care îl supune unui posibil proces 

de degradare internă. Totodată, precizează că invocarea unor motivări precum decesul proiectantului, 

lipsa specialiștilor care să semneze documentația sunt nepotrivite, deoarece la nivel național sunt 

foarte mulți specialiști. Pe lângă aceste aspecte, doamna consilier local menționează că solicitarea a 

încă doi ani pentru finalizarea acestui proiect reflectă, în mod corect, modul de implicare și 

coordonare a acestor invesții. Domna consilier local precizează că acest proiect va fi votat, dar este 

important să se încerce dinamizarea lucărilor de investiții pe fonduri europene, deoarece nu este 

normal ca după trei ani proiectul să aibă un stadiu de implematere de 55% și să se solicite încă doi 

ani pentru a se realiza acest proiect de investiții. 

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, îi dă cuvântul domnului Grigoriu Mihail-

Gabriel, consilier local. Acesta precizează că administrația locală este în întârziere cu proiecte a 

căror grad de realizare este cu două cifre, majoriatea fiind peste 50%. Dumnealui întreabă cum sună 

câteva proiecte moștenite cu un grad de realizare până în 10%, timp de 8 ani, nu de trei ani și pentru 

care singura scuză oferită vreodată a fost exprimată într-o conferință de presă a Partidului Național 

Democrat, în cadrul căreia fostul administrator public a specificat „este greu, atât s-a putut”.  

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, îi dă cuvântul domnului Dediu Mihai, consilier 

local. Acesta îi răspunde domnului Grigoriu Mihai-Gabriel precizându-i că dumnealui nu s-a uitat la 

data semnării proiectelor, că nu avea cum să cunoască detalii cu privire la încereprea proiectelor,  

deoarece acum doi/trei ani nu era în administrația locală. Acesta specifică faptul că acest stadiul de 

implementare de 5-10% era unul normal, pentru că abia se semnaseră contractele. Domnul consilier 

local îi precizează domului Grigoriu Mihai-Gabriel că dacă dorește, după încheierea ședinței  

extraordinare, îi oferă o sesiune de corigență.  
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Domnul Grigoriu Mihai-Gabriel, consilier local, îi răspunde domnului consilier local, Dediu 

Mihai, că nu dorește ședințe de corigență, deoarece dumnealui are studii, nu șase luni de școală 

făcute la Câmpina.  

Domnul Dediu Mihai, consilier local, îi răspunde domnului Grigoriu Mihai-Gabriel, afirmând că 

are tot atâția ani de școală câți are dumealui de viață.  

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Pintilie Marius-

Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani. Acesta precizează că dorește să aducă lămuriri în vederea 

înțelegerii că exercițiul financiar 2014-2020 a debutat cu o întârziere de doi ani de zile, deci abia din 

anul 2016 se puteau face și înscrie proiecte pentru toate obiectele care sunt discutate în cadrul 

prezentei ședințe. Dumnealui menționează că în anul 2014, domnul Pantazi Dumitru, consilier local, 

avea un dosar, numit „dosarul galben” în care afirma că are proiectul de la Palatul Iordache 

Cantacuzino. În lumina acestor considerente, dumnealui precizează că orice întârziere cu privire la 

scrierea de proiecte sau realizarea documentației, împinge tot proiectul pe ultima sută de metri, astfel  

ghinionul Municipiului Pașcani este reprezentat de tardivitatea începerii proiectului. Totodată, Primarul 

Municipiului Pașcani, menționează că doamna consilier local Nedelcu Gabriela a deschis aceste 

subiecte politice, fapt pentru care acum trebuie aduse clarificări suplimentare. În acest sens, acesta 

specifică că la Palatul Iordache Cantcuzino, în anul 2020 gradul de implementare a fost de 4,17%, iar 

astazi este de peste 70%; la Ambulatoriul Spitalului Municipal de Urgență, gradul de implementare a 

fost de 0%, iar în prezent  acest grad este de 7%, la Grădinița de pe strada Sportului de la 0,12% 

grad de implementare acum s-a ajuns la peste 80%, la Grădinița din centru de la 0%-la 79% grad de 

implementare. Acesta menționează că, având în vedere cele enunțate anterior, membrii fostei 

administrații locale nu au dreptul să ofere lecții, iar încercările dumnealor de a evidenția  faptul că 

administrația locală Pintilie-Rățoi nu este competentă nu își au rostul. Pe lângă aceste aspecte, Edilul 

Municipiului Pașcani, reliefează că toate demersurile și  impulsionarile  pe care le-a făcut dumnealui 

pentru a-i determina pe toți cei implicați  să mărească ritmul cu car elucrează, nu ar trebui să facă 

obiectul discuțiilor prezentei ședințe. 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, afirmă că Primarul Municipiului Pașcani manifestă 

din nou o atitudine nepotrivită, respectiv faptul că prezența în ședință extraordinară este pentru a 

pune întrebări, a face precizări și reliefează că în momentul în care dumnealor pun întrebări sau cer ș 

lămuriri domnului primar, acesta începe un atac nepotrivit și neadecvat.  

Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, răspunde că dumnealui oferă 

un răspuns, nu lansează un atac. 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, îl întreabă pe domnul Primar al Municipiului 

Pașcani dacă se poate comporta civilizat, fără aroganță.  

Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, răspunde că nu este arogant. 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, menționează că în anul 2016 era pregătită 

documentația pentru Palatul Cantacuzino, se aștepta doar deschiderea axelor de finanțare. Totodată, 

dumneaei specifică faptul că un proiect se depune doar după ce există un ghid de finanțare aprobat și 

un termen de depunere al proiectului. În acest sens, doamna consilier local, menționează că în 

momentul deschiderii axei de finanțare, acel dosar, din anul 2016, a fost reactualizat și depus, iar ca 

urmare a acestui lucru se poate discuta în prezent de existența unor bani atrași din fonduri europene, 

destinați reabilitării Palatului Cantacuzino. Dumneaei precizează că domnul Primar al Municipiului 

Pașcani încearcă să ducă în derizoriu toată munca echipei cu care lucrează și dumnealui în prezent. 

În același context, doamna consilier local reliefează că în momentul preluării administrației de către 

domnul primar, acesta doar a semnat pentru executarea contractului, fapt care a determinat ca 

ponderea, ca și sumă în acest proiect, să fie reprezentată de construcția în sine. În lumina acestor 
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considerente, doamna consilier local precizează că este normal ca ponderea gradului de realizare să 

nu fi fost mare, iar procentul să fi fost unul mic. Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, întreabă de 

ce administrația locală nu a reușit să fianlizeze această lucrare. Aceasta menționează că vizitele 

domnului Primar la Municpiului Pașcani pe șantier au fost rare și efectuate cu scopul postării 

secvențelor pe tik-tok, nu în scopul coordonănării eficiente a lucrărilor de investiții, aspecte reliefate și 

de nefinalizarea lucrărilor din piața vale, a cimitirului sau a iluminatului public.  

Domnul Pintilie Marius, precizează că replicile dumnealui au apărut ca urmare a afirmațiilor 

doamnei consilier local, Nedelcu Gabriela, care de cele mai multe ori lansează atacuri politice, apoi 

se arată nemulțumită de răspunsurile primite. 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, menționează că nemulțumirea dumneaei e 

generată de felul în care i se răspunde, nu de răspunsurile în sine. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, reliefează că toate aceste aspecte sunt vizualizate și înțelese 

de cetățeni. Referitor la „dosarul galben”, dumnealui precizează că a fost curios, în urma vizualizării 

emisiunii televizate, să analizeze dosarul, fapt efectuat a doua zi, și în urma căruia a constat că în 

respectivul dosar conținea doar proiectul de instalație de la Palatul Canatcuzino.  

Domnul Grigoriu Mihai-Gabriel, consilier local, precizează că dorește să îi răspundă doamnei 

consilier local, că pe la mijlocul mandatului trecut, în momentul unei interprelări efectuaate de domnul 

Pintilie Marius-Nicolae, consilier local la acea dată, în care acesta a adresat întrebări referioarela  

stadiul proiectului Palatului Cantacuzino, răspunsului fostului edil, domnul Pantazi Dumitru,  a fost 

„Ce, măi, Pintilie, ai intrat în campanie electorală?”.  

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții la acest proiect. 

Nefiind alte discuții, supune proiectul de hotărâre la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0   

 

  

Nr. Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI X   

5. GRIGORIU MIHAI- GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. PERȚU LILIANA X   

9. PINTILIE CIPRIAN X   

10. PLEȘCAN MONICA VASILICA X   

11. PRODAN MIHAI-IONUȚ X   

12. RĂȚOI CRISTIAN X   

13. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   

14. URSU DUMITRU-LEONARD X   

15. URSU DUMITRU - LEONARD X   

16. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 3  de pe ordinea de zi: 
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2. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea  implementării etapei a II-a a proiectului 

”EXTINDERE ȘI DOTARE AMBULATORIU INTEGRAT DE SPECIALITATE DIN CADRUL 

SPITALULUI MUNICIPAL DE URGENȚE PAȘCANI” cod SMIS 126557 în cadrul Programului 

Sănătate 2021-2027 în scopul finalizării integrale precum și susținerea cheltuielilor necesare în 

acest sens 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia juridică – aviz favorabil 

Comisia urbanism - aviz favorabil 

 

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții la acest proiect. 

Nefiind discuții, supune proiectul de hotărâre la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0   

 

  

Nr. Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI X   

5. GRIGORIU MIHAI- GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. PERȚU LILIANA X   

9. PINTILIE CIPRIAN X   

10. PLEȘCAN MONICA VASILICA X   

11. PRODAN MIHAI-IONUȚ X   

12. RĂȚOI CRISTIAN X   

13. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   

14. URSU DUMITRU-LEONARD X   

15. URSU DUMITRU - LEONARD X   

16. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 3  de pe ordinea de zi: 

 

3.  PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea implementării etapei a II - a a proiectului  

”CREȘTEREA EFICIENȚEI ENERGETICE – GRADINIȚA NR. 2, CREȘA NR.1 STRADA 

SPORTULUI NR.11, MUNICIPIUL PAȘCANI, JUDETUL IAȘI”, COD SMIS 122448 în cadrul 

Programului Regional Nord-Est 2021-2027,  în scopul finalizării integrale, precum și susținerea 

cheltuielilor necesare în acest sens - cofinanțare, cheltuieli neeligibile 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul municipiului Pașcani 
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Avizele comisiilor: 

Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia juridică – aviz favorabil 

Comisia urbanism - aviz favorabil 

Comisia învățământ- aviz favorabil 

 

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, întreabă dacă sunt  discuții la acest proiect. 

Nefiind  discuții, supune proiectul de hotărâre la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0   

 

  

Nr. Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI X   

5. GRIGORIU MIHAI- GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. PERȚU LILIANA X   

9. PINTILIE CIPRIAN X   

10. PLEȘCAN MONICA VASILICA X   

11. PRODAN MIHAI-IONUȚ X   

12. RĂȚOI CRISTIAN X   

13. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   

14. URSU DUMITRU-LEONARD X   

15. URSU DUMITRU - LEONARD X   

16. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi: 

 

4. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea implementării etapei a II-a  a proiectului 

“Reabilitare, conservare și revitalizarea Palatului Cantacuzino – Pașcanu și a terenului 

aferent” COD SMIS 117155 în cadrul Programului Regional Nord-Est 2021-2027 în scopul 

finalizării integrale precum și susținerea cheltuielilor necesare în acest sens 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

    

Avizele comisiilor: 

Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia juridică – aviz favorabil 

Comisia urbanism - aviz favorabil 

Comisia învâțământ- aviz favorabil 
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Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, întreabă dacă sunt  discuții la acest proiect. 

Nefiind  discuții, supune proiectul de hotărâre la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0   

 

  

Nr. Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI X   

5. GRIGORIU MIHAI- GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. PERȚU LILIANA X   

9. PINTILIE CIPRIAN X   

10. PLEȘCAN MONICA VASILICA X   

11. PRODAN MIHAI-IONUȚ X   

12. RĂȚOI CRISTIAN X   

13. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   

14. URSU DUMITRU-LEONARD X   

15. URSU DUMITRU - LEONARD X   

16. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 5  de pe ordinea de zi: 

 

5. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea proiectului tehnic și actualizarea 

indicatorilor  tehnico – economici pentru obiectivul de investiții: „Creșterea eficienței 

energetice, clădiri rezidențiale din municipiul Pașcani – Investiția 2, COD PNRR: C5 – A3 – 

2174”, bloc C38, str. „1 Decembrie 1918”, nr. 88, municipiul Pașcani, jud. Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia juridică – aviz favorabil 

Comisia urbanism - aviz favorabil 

 

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, întreabă dacă sunt  discuții la acest proiect. 

Nefiind  discuții, supune proiectul de hotărâre la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0   

 

 

 

 



10 
*Sedința extraordinară din 8 decembrie 2023 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul fiecare 
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Nr. Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI X   

5. GRIGORIU MIHAI- GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. PERȚU LILIANA X   

9. PINTILIE CIPRIAN X   

10. PLEȘCAN MONICA VASILICA X   

11. PRODAN MIHAI-IONUȚ X   

12. RĂȚOI CRISTIAN X   

13. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   

14. URSU DUMITRU-LEONARD X   

15. URSU DUMITRU - LEONARD X   

16. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a fost aprobat.  

  

  

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, mulțumește tuturor pentru participare și 

declară închise lucrările ședinței. 

 

Ședința se încheie la 09:40 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,            SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI PAȘCANI, 

      Consilier local,                                                                        Irina Jitaru 

      Pintilie Ciprian                                                         


